
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 7. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 37
Kan ministeren redegøre for de sundhedsmæssige konsekvenser ved ikke at
anvende eller ved at gennemføre en stærkt reduceret brug af fungicider til be-
kæmpelse af svampesygdomme inden for gartneri og landbrug?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benedikte Kiær (KF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 21. november 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benedikte.Kiaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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